

順利天主教中學 (2022-2023)

學校通告 29 四十周年校慶小六友校匯訪及學習體驗日

敬啟者：

過去四十年，本校一直致力為學生提供完善的學習環境，因應學生的個別特質，培養其自學能力，使其建立積極的人生觀，達至全人發展。為了讓小六學生、家長及老師能夠更了解本校的使命、核心價值及教學模式，學校將於二零二二年十一月十二日(星期六)舉辦四十周年校慶小六友校匯訪及學習體驗日。

為了確保學習體驗日能夠順利進行，學習體驗日的前一天，即十一月十一日(星期五)會作為活動籌備日，當日無需上課。除下列提及的學生，其餘學生不用回校出席活動籌備日：

1. 所有中一學生必須於下午 1:45 至 3:30 回校協助綵排；
2. 所有學生工作人員亦須回校，時間及詳情會由負責老師另行通知。

敬希垂注。

此致

貴家長

順利天主教中學校長

李婉萍謹啟

二零二二年十一月四日

-----✂-----

回 條

學校通告 29 (2022 -2023)

四十周年校慶學習體驗日

姓名：_____

班別：_____ ()

敬覆者：

本人已知悉 貴校四十周年校慶學習體驗日及準備日的安排。

此致

順利天主教中學李婉萍校長

家長／監護人簽署：_____

二零二二年十一月____日

4 November 2022

Dear Parents,

CIRCULAR NO. 29
40th Anniversary P.6 Visit & Experiential Learning Day

Over the past 40 years, our school has been dedicated to providing students with a positive learning environment, nurturing talent and positive life attitudes in students. To provide an opportunity for Primary six students, parents and teachers to understand our school's missions, core values and teaching styles, the **40th Anniversary P.6 Visit and Experiential Learning Day** will be held on **12th November, 2022 (Saturday)**.

The day before the event, **11th November, 2022 (Friday)**, will be arranged for event preparation and there will be no lessons. However, **all S1 students** are required to come back to school **from 1:45pm to 3:30pm** for rehearsals. **Student helpers** are also required to attend the preparation day, but details of the starting and ending time will be released to student helpers individually. **Other students**, who are neither S1 nor student helpers, do not need to come back to school on 11th November.

Thank you for your attention.

Yours faithfully,

Ms. Lee Yuen Ping

Principal

-----✂-----
Reply Slip to Circular 29 – 40th Anniversary P.6 Visit & Experiential Learning Day

Name: _____ Class: _____ () Date: _____

Dear Ms. Lee,

I have read and understood the circular regarding the 40th Anniversary P.6 Visit & Experiential Learning Day. Thank you.

Yours sincerely,

(Signature of Parent)